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ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

о проведении III Международной научно-практической конференции 
«СОЦИАЛЬНО-ЭКОНОМИЧЕСКИЕ И ПРАВОВЫЕ СИСТЕМЫ СТРАН 
ЕВРАЗИЙСКОЙ ЭКОНОМИЧЕСКОЙ ИНТЕГРАЦИИ» 
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Рабочие языки конференции – русский, английский.

Основная цель Конференции – развитие творческого и научного потенциала ученых стран Евразийской экономической интеграции, привлечение научного сообщества к решению актуальных задач экономики и управления, а также консолидация накопленного опыта научных исследований в экономической, правовой и гуманитарной сферах России и других стран ЕврАзЭС. 

Ожидаемые результаты конференции: научный взаимообмен между представителями разных научных и  образовательных организаций, обмен опытом, научные и образовательные контакты между вузами, обретение новых знаний и профессиональных навыков,  расширение научного и образовательного кругозора.

Основные направления конференции

· Современные тенденции в управлении социально-экономическими процессами и региональная экономика стран ЕврАзЭС
· Правовые системы стран СНГ: современные подходы и идеи

· Государственное и муниципальное управление: современные тенденции

· Финансовая система национальных экономик: проблемы и перспективы

· Учетная деятельность и аудит хозяйствующих субъектов

· Интеграция образования, науки и производства в государствах евразийской экономической интеграции.
· Гуманитарные науки как источник формирования культуры

· Совершенствование подготовки кадров и актуальные проблемы качества высшего образования в странах  ЕврАзЭс.
· Информационные технологии и математические методы в экономике и управлении.
Пленарное заседание конференции будет проведено в онлайн-режиме. Ссылка для подключения, а также программа конференции будут предварительно разосланы участникам конференции.
Тексты статей публикуются в авторской редакции. Сборнику статей присваивается ISBN. Сборник проходит регистрацию в РИНЦ. Сборник издается в электронной форме.
Оргкомитет оставляет за собой право отказать в публикации статьи без объяснения причин и возврата материалов в случае ее несоответствия тематике конференции либо наличия в статье многочисленных заимствований, либо ее неудовлетворительного научного уровня, либо  несоответствия статьи иным  требованиям к  ее содержанию и оформлению. 
Условия участия

Авторам статей до 20 февраля 2020 г. необходимо направить по электронной почте pnr@sano.ru или на почтовый адрес (с приложением электронной версии): 644116, г. Омск, ул. 24 Северная, д. 196/1 

1) текст статьи – до 8 страниц;
2) заполненную регистрационную форму.

Участие для преподавателей СИБИТ – бесплатное.

Оргвзнос для участия в конференции (внешние участники) – 400 руб. О порядке оплаты будет сообщено дополнительно после одобрения статьи оргкомитетом конференции. Статьи преподавателей из ближнего и дальнего зарубежья публикуются бесплатно. Участникам конференции выдается электронный сертификат участника с указанием автора статьи и ее названия.
Регистрационная форма
Ф.И.О.

Страна, город

Место работы, должность

Ученая степень, звание

Почтовый адрес (с указанием индекса и ФИО получателя)

Адрес электронной почты, телефон 

Название статьи

Секция

Требования к тексту статей

Объем до 8 страниц формата А4, подготовленные редактором MS Word, шрифт Times New Roman, размер шрифта 14, межбуквенный интервал обычный, межстрочный интервал одинарный, абзацный отступ – 10 мм, параметры страницы – поля по 20 мм, ориентация книжная. Выравнивание по ширине. Стиль абзаца нормальный. Допускается использование автопереноса. Рисунки (формат .jpg или .bmp), диаграммы, таблицы и формулы оформлять по тексту в совместимых с MS Word редакторах. Сноски сквозные в тексте в квадратных скобках. Текст статьи высылать по электронной почте в одном файле с регистрационной формой. Файл необходимо назвать фамилией первого автора (латинскими буквами). Наличие УДК статьи, а также  краткой аннотации и указания на ключевые слова на русском и английском языках обязательно.

Пример оформления статьи
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Региональные аспекты глобализации
Автономная некоммерческая образовательная организация высшего образования «Сибирский институт бизнеса и информационных технологий» гарантирует высококачественное издание сборника статей только в случае соблюдения изложенных правил участия в международной научно-практической конференции. Сборник статей планируется издать к началу работы конференции. Электронная версия сборника  будет размещена на сайте: www.sibit.sano.ru.
НАШИ КООРДИНАТЫ: 644116, г. Омск, ул. 24 Северная, д. 196, корп. 1

КОНТАКТНЫЙ ТЕЛЕФОН:  (3812) 62-59-89 доб. 222
Электронный адрес: pnr@sano.ru.
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INFORMATION LETTER 
on the III International scientific and practical conference "SOCIO-ECONOMIC AND LEGAL SYSTEMS OF THE EURASIAN ECONOMIC INTEGRATION COUNTRIES »
(March 3, 2020)
Working languages of the conference are Russian and English.
The main purpose of the Conference is to develop the creative and scientific potential of scientists of the Eurasian economic integration countries, to involve the scientific community in solving actual problems of economy and management, as well as to consolidate the accumulated experience of scientific research in the economic, legal and humanitarian spheres of Russia and other EurAsEC countries.
Expected results of the conference: scientific exchange between representatives of different scientific and educational organizations, exchange of experience, scientific and educational contacts between universities, acquisition of new knowledge and professional skills, expansion of scientific and educational horizons.
Main guidelines of the conference
· Current trends in the management of socio-economic processes and regional economy of the EurAsEC countries 
· Legal systems of the CIS countries: modern approaches and ideas 

· State and municipal administration: current trends 

· Financial system of national economies: problems and prospects 

· Accounting activities and audit of economic entities
· Integration of education, science and production in the countries of Eurasian economic integration 

· Human sciences as a source of culture formation
· Improvement of personnel training and actual problems of higher education quality in the EurAsEC countries. 
· Information technology and mathematical methods in economics and management 
The plenary session of the conference will be held online. The link to connect the plenary session, as well as the conference program will be sent to the conference participants in advance. 

The texts of the articles are published in the author's edition. The collection of articles is assigned an ISBN. It is registered in the Russian science citation index and is published in electronic form.

The organizing committee reserves the right to refuse publication of the article without explanation and to return the materials in case of its non-compliance with the theme of the conference or the presence of numerous using ideas of other authors in the article, or its unsatisfactory scientific level, or non-compliance of the article with other requirements for its content and design.
Terms of participation 

Authors should send the articles on e-mail pnr@sano.ru until February 20, 2020 or to the postal address (with the application of the electronic version): 644116, Omsk, 24 Severnaya str., 196/1 
1) text of the article - up to 8 pages; 
2) completed registration form.
Participation for SIBIT lecturers is free of charge. 

Registration fee for participation in the conference (external participants) - 400 rubles.The terms of payment will be announced after the approval of the article by the organizing committee of the conference. Articles of lecturers from near and far abroad are published free of charge. Participants of the conference will receive an electronic certificate of the participant indicating the author of the article and its title.

Registration form 

Surname, name, patronymic (in full); 
Country, city
Place of work, position
Academic degree, title
Postal address (with the index and name of the recipient)
E-mail address, telephone 
Article title 

Section
Requirements for the text of articles

Volume of the text is up to 8 A4 pages prepared by MS Word editor, Times New Roman font, font size 14, regular letter spacing, single line spacing, paragraph indentation - 10 mm, page parameters-margins of 20 mm, portrait orientation. Width alignment. Paragraph style is normal. The use of auto-transfer is allowed. Figures (format .jpg or .bmp), charts, tables and formulas are to be stated in the text in compatible with MS Word editors. References in the text are in square brackets. The text of the article should be sent by e-mail in one file with the registration form. The file must be named with the surname of the first author (in Latin letters). The article’s UDC, as well as a brief annotation and keywords in Russian and English are to be stated in the text of the article.
Example of the article design 

UDC 336.76
Ivanov A. I., Cand. of Econ. Sciences, Associate Professor 
Siberian Institute of Business and Information Technology, 
Omsk, Russia 
Regional aspects of globalization
Autonomous non-profit educational organization of higher education "Siberian Institute of Business and Information Technologies" guarantees high-quality publication of the collection of articles only in case of compliance with the rules of participation in the international scientific and practical conference. The collection of articles is planned to be published by the beginning of the conference. The electronic version of the collection will be posted on the website: www.sibit.sano.ru.
OUR ADDRESS: 644116, Omsk, 24 Severnaya str., 196, building 1 
CONTACT PHONE: (3812) 62-59-89 ext. 222
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